
Informacja o pracy między sesjami w okresie od 28 grudnia 2007 
do 18 stycznia 2008r. 

• Trwa budowa kanalizacji sanitarnej w m. Wąsosz-Łaziec et. II. 

• Trwa budowa budynku administracyjnego z zapleczem gospodarczym 
nad Zalewem „Pająk” w Konopiskach. 

• Trwa budowa chodnika wraz z kanalizacją deszczową przy ul. Opolskiej 
w Konopiskach. 

• Wykonano projekt na chodnik wraz z kanalizacją deszczową przy ul. 
Śląskiej w Konopiskach. 

• Rozstrzygnięto przetarg na wywóz nieczystości stałych (komunalnych) z 
terenu gminy Konopiska. 

• Wydano 5 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Konopiska. 

• Wydano 17 zaświadczeń o przeznaczeniu terenu w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 

• Wydano 1 decyzję na wycięcie drzew. 
• Wydano 1 decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach przedsięwzięć 
• Opracowano sprawozdanie dot. opłat za korzystanie z środowiska za II 

półrocze 2007r. 
• Wydano 3 decyzji o zajęciu pasa drogowego. 
• Wydano 3 decyzje za umieszczenie urządzenia w pasie drogi gminnej . 

• Wysłano 24 upomnienia na zaległości czynszowe z tytułu umów najmu 
lokali mieszkalnych. 

• Wydano 3 postanowienia na podział gruntów. 
• Zorganizowano zebranie w sprawie powstania wspólnoty mieszkaniowej 

w budynku komunalnym w Konopiskach przy ul. Częstochowskiej 155 
• Do najemców lokali mieszkalnych wysłano informację dot. podwyŜki 

opłaty za śmieci. 
• Kontynuowane są roboty geodezyjne dot. podziału terenu przeznaczonego 

pod działki budowlane w Konopiskach przy ul. Śląskiej. 
• Rozliczono projekt „Świetlica Drugi Dom”  z Fundacji Wspomagania 

Wsi -  realizowany w Gminnym Centrum Informacji w Kopalni oraz 
KGW Kopalnia. 

• Przystąpiono do projektu „Centra kształcenia na odległość we wsiach” w 
ramach SPO Rozwój Zasobów Ludzkich – realizacja w „Domu pod Lipą” 
w Aleksandrii. 

 



 
W okresie od 28 grudnia do 18 stycznia  uczestniczyłem  w : 
 
• posiedzeniach  Zarządu Związku Komunalnego Gmin ds. Wodociągów i 

Kanalizacji w Częstochowie, 
• spotkaniu z Minister ElŜbieta Bieńkowską w sprawie linii demarkacyjnej, 
• Klubie Wójtów i Burmistrzów, Prezydentów i Starostów Regionu 

Częstochowskiego, 
• spotkaniu inauguracyjnym Konkursu Gmina Fair Play, 
• spotkaniu w sprawie Fiszki dotyczącej selektywnej zbiórki odpadów w 

Sobuczynie. 
 

 Wziąłem równieŜ udział w  
 

• Noworocznym spotkaniu w Szkole  Podstawowej w Łaźcu 
• Spotkaniu seniorów wsi Wąsosz 
• XVI finale Wielkiej Orkiestry  Świątecznej Pomocy w Konopiskach 
• Seminarium Podsumowującym Projekt  Akademii Kobiet Aktywnych  w 

Wiśle. 
 


